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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:749 Alkobommar vid landets gränshamnar

Riksdagen har genom ett tillkännagivande tagit beslut om att det ska sättas upp 
alkobommar i våra gränshamnar.

Hittills är det bara Göteborgs hamn som har alkobommar.

Detta är ett konkurrensproblem mellan landets hamnar och en stor säkerhetsrisk 
att chaufförer kan köra över gränsen onyktra utan kontroll.

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

När har övriga gränshamnar alkobommar?  

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2020-01-15
Besvaras senast
2020-01-22 kl. 12.00


